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Protokoll Styrelsemöte 

Datum 2011-06-27 

Närvarande: Hans Sandberg 
 Åke Andersson 
 Tore Norden 
 Berth Fransson 
 
 
1 
Mötet beslöts vara utlyst i laga ordning 
 
2 
Till justerare för protokollet utsågs Tore Norden 
 
3 
Dagordningen fastställdes 
 
4 
Utredning ärendet ”Gökvägen” 

 Vårt ställningstagande klarlagt i brev till LK – FVF anser sig inte ha något ansvar för iordningsställande 
av Gökvägen. 

 Vi avvaktar svar på vårt brev/utlåtande från LK P.Bolvede 
 
5 
Ekonomiska läget 

 Avgifter inkomna till dags dato 477400 kr 

 Utskick inbetalning av medlemsavgift nu klart – sent och vi avvaktar inbet. t.o.m. slutet juli 

 Den eller de medlemmar som saknar OCR nr kan kontakta FVF för att få information om sitt nr. 

 Acce har inte utfört sitt uppdrag till 100 %, vi studerar faktura för arbetet och godkänner inte extra tid 
som behövts beroende på brister i program eller förberedelse. 

 7 fastighetsägare har inte kunnat nås – inbet. I retur till FVF 
o Vi undersöker rätta adresser. 

 Åke gör ett halvårsbokslut 

 Fastigheten Drängsered 1:201 har enligt egen uppgift debiterats felaktig avgift – vi undersöker och i 
förekommandefall krediterar och ställer ut nytt inbetalnings underlag. 

 
6 
Handlingsplan åtgärder inför övertagandet 

 Se. Dokument från Tore ”vi är nu halvvägs” pkt 1 till 15 

 Hans fortsätter jaga SJ ang. Pålstorpsvägen 

 Hagtornsvägen – utreds vidare, övertagit 70 m 1975, med i förrättning 1995 – markfrågan tas om hand 
av P.Bolvede LK – FVF beställer, belysning och asfalt när frågan är löst – avvaktar besked från LK 

 Kulladalsvägen / Hagåsvägen – gamalt beslut i FVF, Hagåsvägen ut och Kulladalsvägen in i FVF – har 
dock inte klarats ut med Lantmäteriet – Kulladalsvägen 125 m kabel/belysning – tillkommer på vår 
handlingsplan - Åke beställer 

 Morkullevägen – 72 m övertagna – belysning skall upprustas – tillkommer på vår handlingsplan – Åke 
beställer (ev. skall en belysningsstolpe ersättas av 2 nya) 

 Vi skall lista vägar som ingår - Hans ställer samman 

 Tore ansvarar för ”kom ihåg lista” inför förrättning av Lantmäteriet 
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 Efterlagning vid kabeldragning för belysning – Sahlin Lerums Energi och Ohlsson NCC ansvariga, Tore 
kontaktar 

 
7 
Genomgång protokoll föregående möte 

 Ljungvägen – B.Holm kontaktad ang. ev.trafik reglering 

 Lokalen FVF nu uppsagd i skrift 

  
8 
Medlemskap i ”Riksförbundet enskilda vägar” 

 Beslutades att vi anmäler oss som medlem – kan vara nyttigt i samband med kommande överlämnande 
 

9 
Nästa möte 

 Den 9.e Aug klockan 19.00 i Lokalen 
 
10 
Övriga frågor 

 Röda markeringar på vissa vägar anger ”Portaler” för kommande 30 km 

 Dovhjortsvägen – tillkommande gupp – B. Holm har tillfrågats och har inga synpunkter om man önskar 
ytterligare ett gupp i bortre delen – Tore kontaktar LK för ev. samordning av också ett ytterligare gupp 
vid Blåsippans förskola 

 Alelundsvägen – vi har fått indikationer från fastighetsägare att ytterligare en belysningsstolpe är 
önskvärd på krönet vid fastighet 20 – 18/16 – Åke kontaktar Lerum Energi för utlåtande/yttrande 

 Granvägen belysning inte klar före semestern 

 Ricklevägen/Syrenvägen – gupp skall brytas upp och återläggas beroende på belysningsarbeten – 
samma gupp kan återanvändas. 

 Guppetablering, nu nästan allt klart – frågor kring märkning/stolpar har utan anledning uppkommit – ref. 
möte den 4.e Maj samt till gemensam besiktning där inger anmärkts av närvarande i fråga om detta -  
Tore kontaktar kommunen för klarläggande om FVF ståndpunkt. 

 
Ordföranden tackade för visat intresse och alla önskade en Trevlig sommar. 
 
 
 
Vid protokollet   Justerat 

Berth Fransson        Tore Norden 
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”vi är nu halvvägs” 
 

FLODA  VÄGFÖRENING  ( FVF ) 
 
 
Vi har nu kommit mer än halvvägs med belysningsarbeten och 
guppetableringarna. Asfaltarbetena genomförs under augusti månad. 
 
Vi har dock ett antal problem att lösa, helst innan augusti månads 
utgång, så vi kan göra vårt ”bokslut” till den sista augusti. 
 
Med anledning härav, ett förslag till ny handlingsplan f.o.m. 2011 06 27: 
 

1. Gökvägen: vi har tre frågor till P.B. som måste redas ut: 
upprustningen   

                           som Flodéns skall hålla i, kupolbrunnen och frågorna 
kring 
                           guppetableringen. 
 

2. Gupp: antal, sidostolpar och övertag. Vad har Henrik Larsson 
för 

           besked?      
 

3. Pålstorpsvägen: har SJ hört av sig om ersättningskostnad? 
När skall vi 

                           beställa arbetena, asfalt och krossmassa? 
 

4. Näktergalsstigen: breddning i liten omfattning samt kantsten 
enl. avtal 

                             är beställt av NCC. 
 

5. Hagtornsvägen: utreds 
 

6. Ett 20-tal avtal om vägar från P.B. 
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7. Kulladalsvägen: utreds 

 
8. Morkullevägen: klarläggande / utredning behövs 

 
9. Blåsippan: ytterligare ett gupp önskas. 

 
10. Klarläggande: av vägnätets omfattning, med tanke på ett antal 

oklarheter, såsom i 3, 5, 7, 8, m.fl. 
 
 

11. Återstår det ytterligare uppgifter? Om ja, lista dem: 
 
           
................................................................................................................ 
 
          
................................................................................................................. 
 
          
................................................................................................................. 
 

12. Upprätta tidplan och åtgärdslista för dessa ev. uppgifter. 
  

13. När asfalteringsarbetena är utförda skall vi kalla till möte med 
LK och 

   göra en avstämning över arbetena samt begära slutbesiktning för 
   överlämnande av vägnätet. Eventuella frågor skall ”upp på bordet” då. 
   Denna punkt omfattar även el- och belysningsarbetena. 
   Mötet bör kunna hållas i början av september. 
 

14. Vi bör få information av LK om hur de administrativa rutinerna 
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nu kommer att ske. Det bör innefatta även Lantmäteriet. 
Eventuell dokumentation från entreprenörerna skall överlämnas till oss. 
 

15. När alla arbeten och formaliteter är klara överlämnar FVF 
vägnätet till LK. 

Detta bör kunna ske under första hälften av 2012. 
 
16. Övrigt:.................................................................................. 
 
              ..................................................................................... 
 
              ..................................................................................... 
 
              ..................................................................................... 
 
 
                           
 
  
 
 
 
 
 
 
 
2011 06 23 TN 
 


